Updated: 2020



## **Registration Note**

1. Registration link: <a href="https://www.wjx.top/m/50266652.aspx">https://www.wjx.top/m/50266652.aspx</a>

注册链接如下: https://www.wjx.top/m/50266652.aspx



2. Please select the workshop number at this link and fill in details for registration.

请在此链接中选择培训编号并填写详细信息进行注册。

3. In order to help well organize each workshop and support delegates, please be kindly noted that DofE China will be hesitated to confirm any registration happen within one month before training dates.

为了更好地组织培训和支持代表,友情提示,爱丁堡公爵国际奖中国机构将在培训日前一个月截止报 名确认坐席。

4. Maximum 4 seats per workshop will be granted to delegates from same organization.

每场培训最多可为每个机构提供4个席位。

5. China NAO operations team are open to schedule face to face operations support pre or post the training workshop with the host school or any award centers in the area. Please kindly email <a href="mailto:operations@intawardchina.cn">operations@intawardchina.cn</a> in advance.

中国运营团队可以在培训之前或之后与当地学校或该地区的奖项中心安排面对面的运营支持。请提

前发电子邮件至operations@intawardchina.cn预约单独运营支持。

6. All certificates are globally recognized which provides award volunteers the opportunity of ongoing development with the Award globally.

所有证书均获全球认可,为培训志愿者提供了在全球范围内持续发展的机会。

7. Any query regarding training, please contact <a href="mailto:lily.cai@intawardchina.cn">lily.cai@intawardchina.cn</a> for support.

任何培训方面的疑问,请联系lily.cai@intawardchina.cn。